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Относно: Възстановяване нормалния график на автобусния транспорт

Уважаеми г-н Кмет,

Във връзка с извънредното положение, обявено на 16 март 2020г., с 
Ваша заповед бяха въведени временни промени, касаещи голяма част от 
линиите на градския и крайградския транспорт. В следствие на това някои 
линии бяха преустановени, а други работят с намален график. След 
изтичане на извънредното положение на 13 май и нормализиране на 
голяма част от обществения и социален живот възникна необходимостта от 
възстановяване графика на автобусния превоз. Това обаче все още не е 
факт - повечето автобусни линии продължават да работят с разреден 
график; микробуси, вместо автобуси превозват пътници, а някои край 
градски линии изобщо не са възстановени.

В същото време със заповед на Министъра на здравеопазването се въведе 
задължението всички пътуващи с градски транспорт да ползват предпазни 
маски, в противен случай ги грози глоба от 300 до 1000 лв. В обобщение 
може да кажем, че не са осигурени условия нито за спазване заповедите за 
социална дистанция и носене на предпазни средства, нито за свободното 
движение на хора. В тази връзка са и въпросите ми към Вас:



1. Кои линии на градския и крайградския автобусен транспорт са 
спрени или работят в разреден график все още?

2. Кога ще бъде възстановен нормалния график на обществения 
автобусен транспорт?

С Уважение:

Валерия Дончева


